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ZAPISNIK 
s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 28. studenog  2018. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, 
Ulica II. istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u 
Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne 
projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, 
Damir Sirotić, Dejan Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, 
Đani Soldatić, Damir Kajin, , Sandi Černeka i Vlatko Mrvoš, Mirta Ćaleta, 
Zdravko Ćurić, Mirta Ćaleta i Vedran Majcan, Dubravka Črnac Dujanić. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća:  Mirta Ćaleta.  

 
 
 
Ostali prisutni: Silvana Pavletić, Ervina Šurković Kisiček  Siniša Žulić,  
Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, 
Gordana Čalić Šverko. 
 

Dejan Jakac pozdravlja sve  prisutne, otvara sjednicu  i predlaže 
slijedeći dnevni red koji se jednoglasno prihvaća . 

 
 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 13. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Buzeta održane dana 26. rujna 2018. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju 

godišnjeg izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet o ostvarenju plana 
i programa rada za pedagošku 2017./18. godinu                    

4. Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna 
Grada Buzeta za  2018. godinu, te pripadajućih programa i drugih 
akata: 



a) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštitit te 

vatrogastvu za 2018. godinu, 

b) III. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. 

godinu, 

c) III. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju za 2018. godinu, 

d) III. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

e) III. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2018. godinu 

f) II. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu 

g) II. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit 

h) I. Izmjene Programa projekta InCITY+ 

i) III. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

j) III. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne   infrastrukture za 2018. godinu, 

k) I. Izmjene Programa poticanja razvoja poduzetništva i 

poljoprivrede za 2018. godinu, 

5. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2019. godinu 
i Projekcije za 2020. i 2021. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih 
programa i drugih akata: 

a) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2019. godinu i 
Projekcija za 2020. i 2021. godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2019. 
godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 
2019. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2019. 
godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2019. godinu, 
f) Programa javnih potreba u sportu za 2019. godinu, 
g) Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu, 
h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 

2019. godinu, 
i) Programa projekta „RESTAURA za 2019. godinu, 
j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu, 
k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu, 



l) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 
2019. godinu, 
 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o vrijednosti boda za 

obračun komunalne naknade  

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Statutarne odluke o trećim 
izmjenama i dopunama Statuta Grada Buzeta  

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Poslovničke odluke o trećim 
izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada 
Buzeta   

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti 
za zaduženje trgovačkom društvu PARK d.o.o. za komunalne 
djelatnosti Buzet kod Istarske kreditne banke Umag d.d.        

 

 

TOČKA 1. 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Buzeta održane dana 26. rujna 2018. godine 

 
 
 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno sa 13 

glasova „za“ donosi slijedeći   
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Usvaja se skraćeni zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane dana 26. rujna 2018. godine. 

 
 

TOČKA 2 
Pitanja i prijedlozi. 

 
Damir Kajin pedlaže da se opiše ukratko što se dešava u tvrtki 

„Cimos“ i  tvrtki „Modni pribor“ na Mažinjici koju ju vodio kineski partner?  
Moli informaciju vezano uz odvoz smeće i njegovo poskupljenje od cca. 
120-130 %? Najava štrajka, da li će Grad izaći u susret  sindikalnim 
zahtjevima, što je moguće očekivati u narednim danima te   kako će se 
organizirati posao u vrtiću i drugdje ako do štrajka dođe?  



Vedran Majcan postavlja pitanje zbog čega se ni jedna fasada na 
višestambenim objektima u Buzetu nije  obnovila? Iznosi informaciju da 
ima dosta pritužba građana na rad tvrtke „Plzet“. Web stranica „poslovni 
Buzet“ nije ažurirana pa ga interesira tko je zadužen za ažuriranje istih 
te predlaže da se ona apdejta na suvremen način i ubace sve korisne 
informacije za potencijalne investitore?  

Đani Soldatić vezano uz javnu rasvjetu od porte Istarskog vodovoda 
do iza  HEP-a, pošto je jako mračno, a ima puno građana koji tuda 
prolaze, smatra da bi bilo dobro da se pokuša vidjeti sa Istarskim 
vodovodom, Pivovarom i Gradom šta se može po tom pitanju napraviti. 
Vezano uz kontejnere za plastični otpad imaju mali otvor te neka 
plastična ambalaža ne prođe unutra, postavlja pitanje zašto je zbog 
toga došlo ?  Postavlja pitanje vezano uz cijenu odvoza smeća  da li su 
neki plaćali do sada manju cijenu ili su imali neke posebne tarife? 

Siniša Žulić iznosi da nastoji biti u stalnom kontaktu sa nadležnima 
u tvrki Cimos te je i  jutros održan sastanak sa njima. Vezano uz slanje 
ljudi na čekanje, njihov odgovor je da je odluka vlasnika da se trebaju 
smanjiti režijski troškovi, dok s druge strane u istom trenutku nedostaje 
djelatnika u proizvodnji. Svim radnicima je ponuđeno mjesto u 
proizvodnji, sa istim  ili čak i boljim financijskim uvjetima, no činjenica 
je da to nije izazvalo veliki interes jer se radi u smjenama i noćni rad i 
otežani su uvjeti rada u odnosu na poslove koji su ti ljudi do sada 
obavljali. Što se tiče tvrtke „Modni pribor“ na Mažinjici imali su u 
nekoliko navrata problema sa likvidnošću i u nekoliko navrata su i kod 
njih bili radnici na čekanju. Pokušao je razgovarati sa ljudima koji su 
vodili taj pogon no nisu govorili o daljnjoj sudbini i razlozima zbog čega 
je do toga došlo. Vezano za smeće, odluka o zbrinjavanju otpada 
donesena je u prvom mjesecu, sjeća se da su svi vijećnici tijekom 
rasprave kritizirali zakonske izmjene koje su značile lošiju uslugu 
građanima. 1.11.2018. bio je rok do kad se odluka morala u potpunosti 
ispoštovati, a prije toga bio je rok prilagodbe. Što se najave štrajka tiče, 
od sindikata još uvijek nije dobio nikakve pismene obavijesti da će se 
on dogoditi. Danas je dobio obavijest o početku mirenja. U svezi s tim 
pišu se mnoge stvari koje smatra da nisu točne. Vezano uz obnovu 
fasada višestambenih objekata, konstatacija nije točna, u izvješću 
Plzeta piše sve. Prihvaća kritiku za web adresu „poslovni Buzet“. Javna 
rasvjeta, zamoliti će direktora Ist.vodovoda da to uzmu na znanje.  

Ervina Šurković Kisiček, iznosi da nema informacije o tome da su 
nekima računi 120-130% veći, ali ima onih čiji su manji računi. 
Građanima je dat na izbor veličina spremnika te je jako puno njih 
izabralo kantu od 80 l, pa i familije od 11 članova. Dosadašnji sistem 
odvoza je za nas bio odličan no zakon je rekao da se do 01.11. mora 



uvesti novi način zbrinjavanja otpada. 29.10.2018. godine bila je već 
inspekcija u Gradu i Park-u vezano uz sustav reciklaže i  naplate. 

Damir Kajin smatra da bi trebalo sazvati posebnu sjednicu gradskog 
vijeća sa temom odvoza smeća. Smatra da je Buzet imao dosadašnji 
sistem odvoza smeća jako dobar. Siguran je da će odvoz smeća 
poskupjeti. Vezano uz Cimos smatra da će biti u dogledno vrijeme 
velikih problema vezanih uz režijsko osoblje.  Vezano uz štrajk, 
gradonačelnik je rekao da će štrajk dovesti do korekcije usluga, no 
smatra da to ne smije dovesti do poskupljenja niti jedne usluge. Slaže 
se da se trebaju korigirati plaće pogotovo ženama koje rade u domu. 
Točno je da je na djelu jedna tzv. borba za sindikalno članstvo, no 
smatra da bi najteža radna mjesta trebalo na jedan poseban način 
korigirati. Moli informaciju koliko je zaposlenika u gradskom tvrtkama 
danas i prijašnjih godina. 

Đani Soldatić postavio je pitanje zašto ljudi ne znaju za neke stvari 
kao što je zatvaranje kontejnera za plastiku i bacanje samo određene 
plastične ambalaže u kontejner.  

Siniša Žulić iznosi da je uz 112 ljudi 6 učitelja i učiteljica iz 
produženog boravka koji se financiraju iz Proračuna. Ministarstvo 
zaštite okoliša i Fond za zaštitu okoliša su u sklopu pripreme ove nove 
uredbe Vlade koja je stupila na snagu u 11. mjesecu protekle godine 
putem natječaja osigurali određene količine novca za kante i za 
edukaciju. Što se edukacije tiče za područje Pazinštine i Buzeštine  
nositelj je Grad Pazin i nada se da će se kroz različiti set medijskih 
promocija ali i direktnih savjetovanja i predavanja za građane uspjeti 
svima dati odgovore na što više pitanja.  

 
Vijećnik Vlatko Mrvoš priključuje se radu sjednice.  

 
 
 

TOČKA 3. 
  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju godišnjeg 
izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet o ostvarenju plana i programa 

rada za pedagošku 2017./18. godinu 
 
 
 Silvana Pavletić obrazlaže izvješće.  

Damir Kajin pohvaljuje rad vrtića. 33 odgojiteljice rade u vrtiću, a 
djece je 200-tinjak. Prijedlogom za proširenjem vrtića zaposliti će se i 
dodatni broj djelatnika, da li će to dovesti do povećanja cijene vrtića? 
Apsolutno je protiv povećanja. 



Siniša Žulić iznosi da će se u vrtiću zaposliti onoliko osoba koliko 
bude potrebno da se prihvate sva djeca u vrtić, a cijena vrtića sigurno 
će se morati približiti cijenama ostalih vrtića.  

Jednoglasno sa 14 glasova donosi se  
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju godišnjeg izvješća Dječjeg vrtića 
„Grdelin“ Buzet o ostvarenju plana i programa rada za pedagošku 
2017./18. godinu. 

 
 

TOČKA 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Buzeta za  2018. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 
a) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštitit te 

vatrogastvu za 2018. godinu, 

b) III. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. 

godinu, 

c) III. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju za 2018. godinu, 

d) III. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

e) III. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2018. godinu 

f) II. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu 

g) II. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit 

h) I. Izmjene Programa projekta InCITY+ 

i) III. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

j) III. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne   infrastrukture za 2018. godinu, 

k) I. Izmjene Programa poticanja razvoja poduzetništva i 

poljoprivrede za 2018. godinu, 

 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Damir Kajin smatra da je proračun sa povećanjem jedan 

respektabilan proračun. Bit strukture proračuna za 2018. je prijenos 

sredstava iz ranijih godina tj. 5,6 mil kuna. Iduće godine toga neće biti.  



Siniša Žulić povećanja koja jesu dolaze iz namjenskih sredstava tako da 
su to nekakva usklađenja.  

Ornela Rumen što se tiče viška iz 2017. godine višak od 5,6 mil. 
kuna odnosi se na Grad i na sve proračunske korisnike. Od toga je 5 mil. 
se odnosi na grad i radi se o namjenskim sredstvima. Prijedlog proračuna 
koji ide na raspravu, mi nismo uključivali višak koji bi se eventualno pojavio 
po godišnje obračunu jer će to biti napravljeno kada bude godišnji obračun 
i uključen u prve izmjene, a raditi će se isključivo o namjenskom dijelu 
prenesenih prihoda.  

Uz 13 glasova „za“ i jednim glasom „suzdržanim“ donosi se  
 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  2018. godinu, 
te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštitit te 

vatrogastvu za 2018. godinu, 

b) III. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2018. 

godinu, 

c) III. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju za 2018. godinu, 

d) III. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 

e) III. Izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti 

zdravlja za 2018. godinu 

f) II. Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2018. godinu 

g) II. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit 

h) I. Izmjene Programa projekta InCITY+ 

i) III. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

j) III. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne   infrastrukture za 2018. godinu, 

k) I. Izmjene Programa poticanja razvoja poduzetništva i 

poljoprivrede za 2018. godinu, 

 

TOČKA 5.  

Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2019. godinu i 
Projekcije za 2020. i 2021. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih 
programa i drugih akata: 



a) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2019. godinu i Projekcija 
za 2020. i 2021. godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2019. godinu, 
c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2019. 

godinu, 
d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2019. godinu, 
e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2019. godinu, 
f) Programa javnih potreba u sportu za 2019. godinu, 
g) Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu, 
h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2019. 

godinu, 
i) Programa projekta „RESTAURA za 2019. godinu, 
j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2019. godinu, 
k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu, 
l) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2019. 

godinu, 
 
 

 Siniša Žulić i Ornela Rumen obrazlažu  prijedlog.  
 Otvara se rasprava.  
 Dejan Jakac iznosi da je vijećnica Enisa Marinac Prodan  dostavila  
amandman tj. prijedlog na proračun u pismenom obliku.  
 Enisa Marinac Prodan u ime Kluba mladih iznosi da predlažu da se 
u plan za iduću godinu uvede priprema dokumentacije, analiza potrebe 
tržišta i ostale radnje neophodne za početak izgradnje POS stanova za 
mlade, te da se sredstva osiguraju u stavci izrada tehničke 
dokumentacije.  
 Damir Kajin predlaže da se ukine prirez u Gradu  Buzetu. Smatra da 
bi se time dovelo do korekcija plaća i bila bi veća kupovna moć u našem 
gradu i naš grad bio bi ponovno konkurentan spram Lupoglava. Ne 
možemo se uspoređivati sa Porečem i Rovinjem, ni sa Vrsarom ili 
Novigradom, od kojih smo uvijek bili jedno „koplje“ iznad. Danas se 
možemo uspoređivati sa Lupoglavom. Lupoglav nema prirez te je time 
konkurentniji od Buzeta, imaju atraktivniju industrijsku zonu, prostorno su 
bolje povezani od nas, te zbog čega bi onda netko ulagao u Buzet ako 
može ulagati u atraktivniju poziciju. Kako ćemo nekoga dovesti u Buzet 
kada nemamo uređenih industrijskih zona, za koje ćemo proračunom u 
2019. osigurati svega 100.000,00 kuna. Za pohvaliti su sredstva za 
dolazak specijalista u Buzet. Suština proračuna trebala bi biti kako Buzet 
napraviti što je moguće konkurentnijim od ostalih sredina. Slaže se da je 



teško sastaviti proračun sa 29 mil. kuna raspoloživih sredstava. Buzet ima 
problem i iz godine u godinu biti će sve veći. 
 Vedran Majcan uspoređujući sa godinama unazad vidi se drastično 
smanjenje proračunskih prihoda. Smatra da je prvi put u povijesti da Grad 
Buzet ima manjak koji se ne može pokriti iz viškova. Ovdje smo i prije 
nekoliko godina pričali da Buzet ima viškove novca za koje je dobio 
odgovor da se oročavaju. Desilo se da će novac presušit. Trebalo j ulagati 
u ono što će Gradu Buzetu donositi prihode i koristi, no smatra da je novac 
utrošen na raznorazne krive načine. Mnogo toga je u Buzetu napravljeno 
no danas smo u situaciji da nam po prvi put u Proračunu imamo manjak 
koji nije pokriven ni iz kojeg izvora i za kojeg je predviđeno da se grad 
zaduži. Smatra da to nije dobra situacija.  
 Siniša Žulić iznos da smo na prometnim pravcima kojima jesmo i 
drago mu je da smo u posljednjih 5-6 godina te prometne pravce koje 
imamo značajno poboljšali. Kada se gleda Grad Buzet po stanovniku ima 
veći porez na dohodak i od jednog Poreča, Novigrada  i Umaga, no na 
žalost Grad Buzet ima značajno manji proračun od poreza na kuće za 
odmor gdje je to u Novigradu, Poreču i Umagu preko 10 mil. kuna, a u 
Buzetu je to milijun kuna, jer smo odlučili 2012. godine da nećemo 
oporezivati kuće za odmor tj. starine naših građana koje oni koriste za 
svoje potrebe. Vezano uz usporedbu sa Novigradom, Umagom i Porečom 
i porezom na imovinu nadoknađivali smo  iz prihoda  brdsko planinskog 
područja. Nema manjka nego se neke stvari odlučilo financirati kreditom 
kako bi završili projekte koje smo započeli i kako se isti ne bi ugrozili. 
 Vedran Majcan iznosi da se 2019. zadužujemo za naš udio u 
uređenju palače Verzi te smatra da se trebalo radije zadužiti za nešto 
drugo. Sredstva iz brdsko planinskog područja bila su „povlastica“ i znali 
smo da ćemo jednog dana iste izgubiti, te umjesto da smo sredstva 
iskoristili za razvoj grada istu smo koristili za mnoge projekte koje neće 
reći da su promašeni, ali novac nije bio utrošen da bi to bilo za boljitak 
grada, gospodarstva, poduzetničkih zona i razvoja.  Smatra da prioriteti u 
Buzetu moraju biti djeca, te da će proširenje vrtića konačno krenuti.  
 Siniša Žulić smatra da za poduzetničku zonu nije problem komunalni 
doprinos koji je najniži u Istri i u široj okolici, oko infrastrukture se može 
uvijek razgovarati no uvijek se proteže jedno pitanje na koje se mora dati 
negativan odgovor a to je da li ćemo imati dovoljno radne nage koja bi u 
tim poduzetničkim zonama radila.   

Uz 4 glasa „suzdržana“ i 10 „za“ donosi se   
 
 

ZAKLJUČAK  
 



 Prihvaća se prvo čitanje proračuna Grada Buzeta za 2019. godinu i 
upućuje na javnu raspravu koja će trajati od 29.11. do 11.12.  

 
 

 
TOČKA 6.  

Razmatranje prijedloga i donošenje  

Odluke o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade 

 

Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog.  

Jednoglasno se donosi  

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  Odluka o vrijednosti boda za obračun komunalne 

naknade. 

 

 

TOČKA 7.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Statutarne odluke o trećim izmjenama i 
dopunama Statuta Grada Buzeta 

 
Dejan Jakac obrazlaže prijedlog  
Jednoglasno se donosi  

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se  Statutarna odluka o trećim izmjenama i dopunama 

Statuta Grada Buzeta. 
 
 

TOČKA 8.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Poslovničke odluke o trećim izmjenama 

i dopunama Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Buzeta 
 

Dejan Jakac obrazlaže prijedlog.  
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno  donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 



Donosi se  Poslovnička odluka o trećim izmjenama i dopunama 
Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Buzeta 

 
 

TOČKA 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za 

zaduženje trgovačkom društvu PARK d.o.o. za komunalne djelatnosti 
Buzet kod Istarske kreditne banke Umag d.d. 

 
 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan izražava bojazan da li ćemo moći vraćati sredstva.  

Siniša Žulić iznosi da prihodi koje Park u ime grada može uprihodovati po 
toj osnovi, a to je prije svega prodaja grobnih mjesta. Naravno svima je 
jasno da nije dovoljno da se pokrije investicije i da Park u tom dijelu 
osim od prihoda od grobnih mjesta nema niti jedan drugi prihod za to 
nadoknađivanje, tako da će se to definitivno financirati iz gradskog 
proračuna zato se i donose takve odluke na Gradskom vijeću gdje 
ćemo mi naravno u sklopu proračuna svake godine predvidjeti i 
osiguranje sredstava za taj dio.  

Uz 2 glasa „suzdržana“ i 12 „za“ donosi se  
  

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Odluka o davanju suglasnosti za zaduženje trgovačkom 
društvu PARK d.o.o. za komunalne djelatnosti Buzet kod Istarske 
kreditne banke Umag d.d. 

 
 

Siniša Žulić obavještava vijećnike i ostale prisutne da će se krajem 
godine  održati novogodišnji prijem i to 21.12. te ovim putem poziva 
svih da istome prisustvuju, a pozive će svi dobiti i putem pošte.   

 
 
 Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključila sa radom u 21,15 

sati.  
 

ZAPISNIK VODILA                   PREDSJEDNIK    
                                                                        GRADSKOG VIJEĆA  

 
      Tatjana Merlić                                                            Dejan Jakac 


